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Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dolných Semerovciach konaného dňa 4.5.2022 

 

 

 

Prítomní boli:  

 

1. Starosta obce: Milan Rafael 

 

2. Poslanci OZ: Silvia Ballová, Mgr. 

 Róbert Banda 

 Henrich Csóvány, Ing. 

 Gabriel Gyönyör 

 Ladislav Németh 

 

3. Hlavná kontrolórka obce: Agnesa Tureková, Ing.  

 

4. Pracovníčky OcÚ: Katarína Močárová 

 Mária Tatárová . 

   

5. Neprítomní poslanci OZ: Vojtech Hornok – ospr. 

 Ladislav Oroslán – ospr. 

  

 

6. Ďalší prítomní – občania obce: ---------------------- 

 

 

 

R o k o v a n i e 
 

 

 Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Milan Rafael privítaním 

prítomných. Konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov OZ, preto je OZ 

uznášania schopné. 

 

 Za návrhovú komisiu určil: 

 1/ Henrich Csóvány 

 2/ Silviu Ballovú, Mgr. 

 3/ Gabriel Gyönyör 

 

 Za overovateľov zápisnice určil: 

 1/ Ladislav Németh 

 2/ Robert Banda 

 

 Za zapisovateľa určil Katarínu Močárovú, pracovníčku OcÚ. 

 

 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutia.  
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Program rokovania: 

 

1. Delegovanie členov do školskej rady 

2. Diskusia 

3. Návrh na uznesenie 

 

 

Po oboznámení prítomných s programom rokovania dal starosta program hlasovať. 

 

Prítomní :  5 

Za :   5 

Proti :  0 

Zdržiavali sa : 0   

 

Poslanci OZ program zasadnutia obecného zastupiteľstva schválili. 

 

 

Program rokovania: 
 

1. Delegovanie členov do školskej rady 

 

Milan Rafael starosta obce oznámil poslancom, že nakoľko školská rada nebola činná treba 

aktualizovať a delegovať dvoch členov.  

Pani poslankyňa Mgr. Ballová žiadala stanovisko starostu obce Milana Rafaela k správe 

o vykonanej inšpekcií Štátnej školskej inšpekcie a o zmien ohľadne pracovného úväzku p. 

Lekiovej.  

Pán starosta Milan Rafael vysvetlil, že treba aktualizovať členov školskej rady. Bolo vypísané 

výberové konanie na post Riaditeľa školy v Dolných Semerovciach a nato aby sa mohla 

prebehnúť výberové konanie treba delegovať dvoch členov do Školskej rady.  

Mgr. Ballová dodala, že už  školská rada by mala fungovať od roku 2019 kedy bola zvolená 

treba pozrieť zápisnice. Na dotaz pani poslankyni prečo bol znížený úväzok pani Lekiovej 

starosta odpovedal že riešenie pracovných záležitostí patrí výlučne do jeho kompetencií a nie 

do kompetencií poslancov.  Pani Mgr. Ballová opustila miestnosť.  

 

Pán starosta navrhoval delegovať do školskej rady Ladislava Németha poslanca OZ 

a Sebastiana Németha. 

Dal hlasovať: 

Prítomní: 4 

Kto je za? 4 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0   
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2. Diskusia 

 

Deň obce – pán starosta navrhoval usporiadať pre občanov obce Dolné Semerovce Deň obce. 

Kvôli pandémie  COVID 19  ani posledné dva roky obec Dolné Semerovce nemohla 

zorganizovať Deň obce. 

Zúčastnení poslanci sa zhodli že návrh starostu usporiadať deň obce mienia prejednať na 

najbližšom zasadnutí , keď budú prítomní  všetci poslanci.  

 

3. Návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo v Dolných Semerovciach prejednalo : 

 

1. Delegovanie členov do školskej rady 

 

 

 

 

Uznesenie č. 7 
 

Obecné zastupiteľstvo v Dolných Semerovciach po prerokovaní 

schvaľuje 

delegovanie Ladislava Németha a Sebastiana Németha za členov Rady školy s VJM. 

 

 

 

Na záver rokovania starosta obce konštatoval, že program schválený poslancami sa vyčerpal a 

sa poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

  Milan Rafael 

  starosta obce 

 

 

Overovatelia: 

 

Ladislav Németh    

Robert Banda     

 

 

 

 

Zapisovateľka:  

Katarína Močárová 

 

 

V Dolných Semerovciach dňa 5.5.2022 


